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  Broj:0101- 570/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 sa  12. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 28. i 29. decembar  2010. godine u Velikoj sali 
Skupštine opštine Budva 
 

Sjednica je počela u  10,15 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 
 

Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Jelenu Srzentić da mu 
pomaže u radu 12. sjednice SO Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      12. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      13. Marotić Danijela 
3. Backović Mihailo      14. Mitrović-Milić Anita 
4. Vujičić Božidar      15. Mihović Rajko 
5. Gregović Jovan      16. Nikolić Duško 
6. Dapčević Branislava     17. Popović Srđa 
7. Delić Radovan      18. Pribilović Đorđije 
8. Duletić Srđan      19. Srzentić Jelena 
9. Đurić Marko      20. Stojanović Marina 
10. Zec Marko       21. Trnski Igor 
11. Kotarac Tijana      22. Hadžić Dragan 
           
   23. Džaković Stevan 
                                                                                   
                                           

     ODSUTNI ODBORNICI: 
 
1. Vujović Đorđije      5. Pejović Mijomir 
2. Vuković Marko      6. Petković Ante 
3. Vučetić Vesna      7. Pinjatić Đorđe 
4. Vučković Nikola      8. Rađenović Krsto 
        
    9. Tičić Milan 

      
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
- potpredsjednik Opštine 
- glavna administratorka 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
 - predstavnica obrađivača DUP-a “Perazića do” – g-đa Senka Deletić. 
- predstavnica obrađivača LSL “Komoševina II” – g-đa Dajana Lovrić 
- predstavnici mjesnih zajednica 
- rukovodilac Poreske uprave-Područna jedinica Budva, g-din Željko Marković i 
- Ilija Medigović, kao zainteresovani građanin. 
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Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: 

Đorđije Vujović, Milan Tičić, Ante Petković i Krsto Rađenović, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika 
 

Odbornicima Jovanu Gregoviću, Stevanu Džakoviću, Božidaru Vujičiću, Mijomiru Pejoviću, Mihailu 
Backoviću i Krstu Rađenoviću dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   
 

Odbornik Krsto Rađenović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. »Da li zakupac plaža na Svetom Stefanu ima pravo da zatvori plaže, s obzirom da plaže imaju 

hotelski status, a 2009. godine su bile potpuno zatvorene, dok su 2010. godine bile otvorene?« 
 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, Krsto 

Rađenović, Đorđije Vujović, Jovan Gregović, Ante Petković i Božidar Vujičić, 
 

Odbornička pitanja odbornika Đorđija Pribilovića glase: 
1. „Koliko je stanova dobijeno na ime kompenzacionih poslova po osnovu naplate naknade za  

komunalno uređenje i opremanje zemljišta (komunalije)? Odgovor dati po strukturi struktura stanova 
(lokacija, površina i sl)?“ 

2. „Kako se gazduje dobijenim stanovima? Odgovor dati sveobuhvatnoi po strukturama (jesu li  
prodati, dati na korišćenje, divlje useljeni i dr)?“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 
1. „Gdje se nalaze filmovi iz kinoteke „Zeta filma“ i koliko ih ima?“ 
2. „Dostaviti posjedovne listove za površinu prostora u zgradi Tradeunique kod tržnog centra koje je 

po ugovoru Opština dobila u svom vlasništvu“ 
 
Odborničko pitanje odbornika Krsta Rađenovića glasi: 
1. „Šta će novi direktor JP „Vodovod i kanalizacija“ da uradi na Svetom Stefanu kako ne bi došlo do 

izlivanja septičkih jama na plažu?“ 
 

Odborničko pitanje odbornika Jovana Gregovića glasi: 
1. „Znajući da se u Petrovcu izvode radovi na nekoliko krucijalnih objekata i da će od toga biti 

uplaćena pozamašna sredstva, koliki procenat od toga će biti vraćen odnosno uložen u petrovačku 
infrastrukturu“? 
 

Odborničko pitanje odbornika Đorđija Vujovića glasi: 
1. „Koliko se duguje investitorima po osnovu izvršenih radova u javnom sektoru, odnosno za Opštinu 

Budva a koliko je u ovoj godini isplaćeno tim investitorima?“ 
 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
1. „Dostaviti dokumentaciju koja će tačno da potvrdi da je opštinsko zemljište koje je prodato prije 

godinu dana, parking prostor kod vrtića (parcele 10B i 10C DUP-a Budva-centar), prodato zbog treške 
finansijske situacije u Opštini i da su sredstva zaista uplaćena Opštini.“ 

2. „Koliko je Kabinet predsjednika Opštine potpisao građevinskih dozvola za koje urbanisti nisu htjeli 
da stave potpis na glavni projekat kao preduslov za dobijanje građevinske dozvole, koliko je takvih 
građevinskih dozvola izdato i da li su uopšte izdate, ili je to bio samo jedan slučaj u Rafailovićima?“ 

 
Odborničko pitanje odbornika Anta Petkovića glasi: 
1. „Šta Opština radi na ubrzanju izgradnje garaže kod Pošte i da li postoji mogućnost da se papiri koji 

su već u izradi što prije dostave budućem investitoru?“ 
 

Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 11. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 16. i 18. novembra 2010. godine. 
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Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 11. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 16. i 18. 

novembra 2010. godine. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većonom glasova (ukupno je 

glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  11. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  16. i 18. NOVEMBRA 2010. GODINE 
 
 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

U svojstvu predlagača akta, potpredsjednik Opštine je dopisima br. 001-4110/1 i 001-4066/3 od 
27.12.2010.  godine dostavio predsjedniku Skupštine, Predlog o povlačenju sledećih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Plana postavljanja privremenih objekata na neizgrađenom građevinskom zemljištu i 
izgrađenom zemljištu u opštoj upotrebi za period od 01.01.2011. do 31.12.2013. godine; 
- Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta; 
- Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine za zaključivanje vansudskog poravnanja radi 
izvršenja odluke o davanju stana na korišćenje broj 08-381/2-80 od 07.08.1980. godine. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
Predlog Plana postavljanja privremenih objekata na neizgrađenom građevinskom zemljištu i izgrađenom 
zemljištu u opštoj upotrebi za period od 01.01.2011. do 31.12.2013. godine. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 6-
šest odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Plana postavljanja privremenih objekata na 
neizgrađenom građevinskom zemljištu i izgrađenom zemljištu u opštoj upotrebi za period od 01.01.2011. 

do 31.12.2013. godine 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 4-
četiri odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za 
komunalno opremanje građevinskog zemljišta 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine za zaključivanje vansudskog poravnanja 
radi izvršenja odluke o davanju stana na korišćenje broj 08-381/2-80 od 07.08.1980. godine. 

 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 23 – dvadesettri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine za 
zaključivanje vansudskog poravnanja radi izvršenja odluke o davanju stana na korišćenje broj 08-381/2-
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80 od 07.08.1980. godine 
 

U svojstvu predlagača akta, potpredsjednik Opštine je dopisima br. 001-4103/2 i 001-4120/2 od 
27.12..2010. godine dostavio predsjedniku Skupštine, Predlog za dopunu dnevnog reda novim tačkama, i to: 

- Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva; 
- Predlog Odluke o izmjeni Programa privremenog korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta 
i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 
Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora 

JP »Mediteran reklame« Budva 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva. 
 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o imenovanju člana 
Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Odluke o izmjeni Programa privremenog korišćenja neizgrađenog građevinskog 
zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu. 
 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o izmjeni Programa privremenog 
korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu 

 
 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
predloženi dnevni red, sa usvojenim izmjenama i dopunama. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) usvojila sledeći 
 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2011. godinu; 
2. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu; 
3. Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2011. godinu; 
4. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju uređenja prostora u opštini Budva za 2010. godinu; 
5. Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za 2011. godinu 
6. Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2011. godinu; 
7. Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana “Perazića Do”; 



 

 

 

6 

8. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Komoševina II”; 
9. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 7.3 DUP “Bečići”; 
10. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 62 a.1 u bloku 62. a  
     u skladu sa DUP-om “Bečići”; 
11. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat. parcele 1000/2 KO Petrovac – trafostanica 

Petrovac); 
12. Predlog odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 26. u bloku 10. u skladu 
      sa DUP-om “Rozino I”; 
13. Predlog odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele u skladu sa DUP-om “Pržno-

Kamenovo”; 
14. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 11 u skladu sa DUP-om 

„Petrovac-Centar“ 
15. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izboru strateškog partnera za osnivanje „Joint venture“ 

kompanije sa „Budva Holding“ d.o.o. Budva, za razvoj ekskluzivnog golf terena sa 18 rupa i pratećim 
sadržajima 

16. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o prihvatanju predloga Ugovora o zajedničkom ulaganju; 
17. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Stari Grad; 
18. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Završnog računa „Budva Holding“ d.o.o. 

Budva za 2008. godinu; 
19. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Završnog računa „Budva Holding“ d.o.o. 

Budva za 2009. godinu; 
20. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Završnog računa „Adriatic Holding“ d.o.o. 

Budva za 2009. godinu; 
21. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva; 
22. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva; 
23. Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta javne ustanove “Grad teatar”; 
24. Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta javne ustanove “Grad teatar”; 
25. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP “Vodovod i kanalizacija” Budva 
26. Razmatranje Izvještaja o radu Poreske uprave – Područna jedinica Budva za 2009. godinu; 
27. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva; 
28. Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva; 
29. Predlog Odluke o izmjeni Programa privremenog korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta i 

izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu. 
 
 

1. 
Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva 

za 2011. godinu. 
 

Predlagač ovih akata  je Predsjednik opštine, a predstavnik Predlagača je Glavna administratorka Opštine 
Budva i sekretari Sekretarijata opštine Budva. 
 
 Na tekst Predloga Programa rada podnesen je Amandman, broj 001-4117/1, od 27.12.2010. godine, od 
strane predlagača akta, koji Vam dostavljen odbornicima. 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za 
planiranje i uredjenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za međuopštinsku i 
međunarodnu saradnju i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali  su Predlog akta. Odbor za Statut i propise 
razmatrao je podneseni Amandman i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić, 
Krsto Ljubanović i Mihailo Backović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a, Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a, Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a i 
Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
 

Odbornik Đođije Pribilović je istakao da će glasati za usvajanje Programa rada Skupštine opštine 
Budva za 2011. godinu. 
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 Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i član Radne grupe za pripremu dokumentacije neophodne za 
formiranje »Zaklade Toma Mirova Luketića« je obavijestio da podnosi ostavku na članstvo u ovoj radnoj grupi. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2011. godinu, uz 
napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, amandmani koje je podnio predlagač odluke i 
amandmani koje je predlagač odluke prihvatio, postaju sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština 
posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

PROGRAM RADA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA ZA 2011. GODINU 
 

2. 
Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mihailo Backović, 
Đorđije Pribilović, Đorđije Vujović, Krsto ljubanović i Ante Petković a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a, Boro 
Lazović, predsjednik OO DPS-a,  Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići i Ivo Marković 
predsjednik MZ Gornji Pobori. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu opštine Budva 
za 2010. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1 -jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3 –tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA  
ZA 2010. GODINU 

 
 

 U 15,45 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 17,00 časova  
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(Pauza je trajala od 15,45 časova do 17,15 časova) 

 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
PRISUTNI ODBORNICI: 

      
1. Andrić Dušan      11. Mitrović-Milić Anita 
2. Anđus Vido      12. Mihović Rajko 
3. Backović Mihailo      13. Nikolić Duško 
4. Vujičić Božidar           14. Petković Ante 
5. Vučković Nikola      15. Popović Srđa   
6. Gregović Jovan      16. Pribilović Đorđije 
7. Delić Radovan      17. Srzentić Jelena 
8. Zec Marko       18. Stojanović Marina 
9. Ljubanović Krsto      19. Trnski Igor 
10. Marotić Danijela      20. Hadžić Dragan 
       
       

                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 
  
1. Vujović Đorđije      7. Kotarac Tijana 
2. Vuković Marko      8. Pejović Mijomir 
3. Vučetić Vesna      9. Pinjatić Đorđe 
4. Dapčević Branislava     10. Rađenović Krsto 
5. Duletić Srđan      11. Tičić Milan 
6. Đurić Marko      12. Džaković Stevan        
     
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 

3. 
Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 

2011. godinu. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finasije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: Dušan 
Andrić, Srđan Duletić, Branislava Dapčević i Marko Đurić tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Mihailo Backović, 
Božidar Vujičić i Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a i Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a. 
 
 Odbornik Đorđije Pribilović je istakao da neće glasati za usvajanje ovog predloga Odluke. 
 

Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a, je dao predlog da se na narednom Skupštinskom zasijedanju 
pripreme podaci o tome koliko je Opština Budva prodala i kupila zemljišta za svoje potrebe, kao i koliko je 
plaćeno zaostalih sudskih rješenja. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2011. godinu. 
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Nakon obavljenog glasanja,predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2011. GODINU 
       
 U 19,40 časova prekinut je rad 12. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 

će se zasijedanje nastaviti u sjutra, 29.12. 2010. godine sa početkom u 10,00 časova u Velikoj sali Skupštine 
opštine Budva 
 
 

NASTAVAK 12. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 29. DECEMBRA 
2010. GODINE U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA SA POCETKOM U 10,25 
ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      11. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      12. Mitrović-Milić Anita 
3. Vujičić Božidar      13. Mihović Rajko 
4. Gregović Jovan      14. Nikolić Duško 
5. Dapčević Branislava    15. Popović Srđa 
6. Delić Radovan      16. Pribilović Đorđije 
7. Duletić Srđan      17. Srzentić Jelena 
8. Đurić Marko      18. Stojanović Marina 
9. Zec Marko      19. Tičić Milan 
10. Kotarac Tijana      20. Trnski Igor 
        
      

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Backović Mihailo     7. Pejović Mijomir 
2. Vujović Đorđije     8. Petković Ante 
3. Vuković Marko     9. Pinjatić Đorđe 
4. Vučetić Vesna     10. Rađenović Krsto 
5. Vučković Nikola     11. Hadžić Dragan 
6. Marotić Danijela     12. Džaković Stevan 
    

         
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

4. 
Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju 

uređenja prostora u opštini Budva za 2010. godinu. 
 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za planiranje i uređenje prostora.  
 
  Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni 
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odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik  Božidar Vujičić. 
 

 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 
Vujović tako da sjednici prisustvuje 21 odbornik. 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju uređenja prostora u 

opštini Budva za 2010. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
  

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O STANJU UREĐENJA PROSTORA  
U OPŠTINI BUDVA ZA 2010. GODINU 

 
5. 

Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja 
prostora opštine Budva za 2011. godinu. 
 
 
 Predlagač ovog akta je Predsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije. 
 
  Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: Ante 

Petković, Marko Vuković i Danijela Marotić tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Đorđije Pribilović, 
Jovan Gregović, Đorđije Vujović, Ante Petković i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Lazar Rađenović, potpredsjednik Opštine i Gojko 
Ljubanović, predsjednik Savjeta MZ Babin Do. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva 
za 2011. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
  

ODLUKU O USVAJANJU PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE BUDVA  
ZA 2011. GODINU 

 
6. 

Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih 
aktivnosti Opštine Budva za 2011. godinu. 
 
 Predlagač ovog akta je Predsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije. 
 
  Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić i Ante Petković a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, 
potpredsjednik Opštine. 

 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Stevan 

Džaković tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti  

Opštine Budva za 2011. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je bio 1 – 
jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O USVAJANJU PROGRAMA INVESTICIONIH AKTIVNOSTI  
OPŠTINE BUDVA ZA 2011. GODINU 

 
7. 

Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Detaljnog 
urbanističkog plana “Perazića Do”. 

 
Predlagač ovog akta  je Predsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Milena Marović, direktorica  

Agencije za planiranje prostora 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za finansije, privredu i 
razvoj, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta i 
Izvještaji ovih odbora i Savjeta su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Krsto Ljubanović, 
Božidar Vujičić, Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Senka Deletić, predstavnica 
obrađivača DUP-a “Perazića Do, Slobodan Perović, ovlašteni predstavnik MZ Reževići i Ilija Medigović, 
predstavnik vlasnika zemljišta.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana “Perazića Do”. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” je bio 1 – jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA “PERAZIĆA DO” 
 

8. 
Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije  

lokacije “Komoševina II”; 
 
Predlagač ovog akta  je Predsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Milena Marović, direktorica  

Agencije za planiranje prostora 
 

  Na tekst Predloga Odluke podneseni su i Amandman I, broj 001-4047/1, Amandman II, broj 001-
4047/2, Amandman  III, broj 001-4047/3 i Amandan IV, broj 001-4047/4 od 17.12.2010. godine, od strane 
predlagača akta, predsjednika Opštine, koji su dostavljeni odbornicima. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za finansije, privredu i 
razvoj, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta. 
Amandmane podnesene od strane predlagača akta, predsjednika opštine, razmatrao je Odbor za Statut i 
propise i Izvještaji ovih odbora i Savjeta su dostavljeni odbornicima.  
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U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Božidar Vujičić i 
Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovala Dajana Lovrić predstavnica obrađivača LSL 
“Komoševina II”. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Komoševina II”  
uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, amandmani koje je podnio predlagač odluke postaju 
sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE “KOMOŠEVINA II” 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je obavijestio da je, u svojstvu predlagača akta, a na osnovu člana 127. 
stav 5. Poslovnika o radu Skupštine opštine Budva i Zahtjeva Sekretarijata za zaštitu imovine,  potpredsjednik 
Opštine, dopisom br. 001-4134/2 od 29.12.2010. godine, dostavio predlog o povlačenju tačaka 15. i 16. dnevnog 
reda: 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izboru strateškog partnera za osnivanje „Joint venture“ 

kompanije sa „Budva Holding“ d.o.o. Budva, za razvoj ekskluzivnog golf terena sa 18 rupa i pratećim 
sadržajima 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o prihvatanju predloga Ugovora o zajedničkom ulaganju; 
  

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuku tačke 15. i 16.  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuku tačke 15. i 16. 
 

Prije prelaska na razmatranje devete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 9. i 10. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  9. i 10. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 9. i 10. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 7.3 DUP “Bečići”; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 62 a.1 u bloku 62. a  
u skladu sa DUP-om “Bečići”; 

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić. 

 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
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9.  

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele 7.3 DUP “Bečići”. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17– sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 7.3 DUP “BEČIĆI” 

 
10. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele 62 a.1 u bloku 62. a u skladu sa DUP-om “Bečići”; 

 
Nakon obavljenog glasanja,  predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE 62 A.1 U BLOKU 62. A U SKLADU SA DUP-OM “BEČIĆI” 
 

11. 
Prešlo se na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 

nepokretnosti (dio kat. parcele 1000/2 KO Petrovac – trafostanica Petrovac). 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Ante Petković i Jovan Gregović, a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Mihailo Đurović, 
sekretar Sekretarijata za privredu i finansije. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat. parcele 1000/2 
KO Petrovac – trafostanica Petrovac). 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo  i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI  
(DIO KAT. PARCELE 1000/2 KO PETROVAC – TRAFOSTANICA PETROVAC) 

 
Prije prelaska na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila 

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 12., 13. 
i 14. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  12., 13. i 14. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
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Predlog da se spoji rasprava po tačkama 12., 13. i 14. dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 26. u bloku 10. u skladu  
sa DUP-om “Rozino I”; 
- Predlog odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele u skladu sa DUP-om  
  “Pržno-Kamenovo” i 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 11 u skladu sa DUP-om 
„Petrovac-Centar“. 
 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

12. 
Stavljen je na glasanje Predlog odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 

broj 26. u bloku 10. u skladu sa DUP-om “Rozino I”. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17– sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE 
 BROJ 26. U BLOKU 10. U SKLADU SA DUP-om “ROZINO I” 

 
13. 

Stavljen je na glasanje Predlog odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele u 
skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo”. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17– sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE  
U SKLADU SA DUP-om “PRŽNO-KAMENOVO” 

 
    14.  

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 
broj 11 u skladu sa DUP-om „Petrovac-Centar“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17– sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE BROJ 11 U SKLADU SA DUP-om „PETROVAC-CENTAR“ 

 
17. 

Prešlo se na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 
na Odluku o osnivanju MZ Stari Grad. 
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Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.  
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Stari 
Grad. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O OSNIVANJU MZ STARI GRAD 
 

Prije prelaska na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 
predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka 18. i 19. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  18. i 19. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 18. i 19. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Završnog računa „Budva Holding“ d.o.o. 
 Budva za 2008. godinu i 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Završnog računa „Budva Holding“ d.o.o.  
Budva za 2009. godinu. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Lazar Rađenović, direktor 
„Budva Holding“ d.o.o. Budva 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Đorđije 
Pribilović i Krsto rađenović. 
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

18. 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Završnog računa 

„Budva Holding“ d.o.o.Budva za 2008. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17– sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O USVAJANJU ZAVRŠNOG RAČUNA 
 „BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA ZA 2008. GODINU 
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   19. 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Završnog računa  

„Budva Holding“ d.o.o. Budva za 2009. godinu. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17– sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O USVAJANJU ZAVRŠNOG RAČUNA  
„BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
20. 

Prešlo se na razmatranje dvadesete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na  
Odluku o usvajanju Završnog računa „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva za 2009. godinu. 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Završnog 
računa „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva za 2009. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O USVAJANJU ZAVRŠNOG RAČUNA 
„ADRIATIC HOLDING“ D.O.O. BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetprve tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 21., 22., 23., 24., 
27. i 28. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  21., 22., 23., 24., 27. i 28. dnevnog 

reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 21., 22., 23., 24., 27. i 28. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta javne ustanove “Grad teatar”; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta javne ustanove “Grad teatar”; 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP »Mediteran reklame« Budva. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnici predlagača su: Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine za tačke 21. i 22., Rajka Špadijer, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene 
djelatnosti, za tačke 23. i 24. i Mihailo Đurović, sekretar Sekretarijata privredu i finansije, za tačke 27. i 28. 
dnevnog reda. 
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 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

21. 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Adriatic Holding“  

d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA  
„ADRIATIC HOLDING“ D.O.O. BUDVA 

 
22. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Adriatic Holding“ 
d.o.o. Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA  
„ADRIATIC HOLDING“ D.O.O. BUDVA 

 
23. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta javne ustanove “Grad 
teatar”. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA SAVJETA JAVNE USTANOVE “GRAD TEATAR” 
 

24. 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta javne ustanove “Grad 

teatar”. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA SAVJETA JAVNE USTANOVE “GRAD TEATAR” 
 

27. 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP »Mediteran 

reklame« Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA JP 
 »MEDITERAN REKLAME« BUDVA 



 

 

 

18 

28. 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP »Mediteran 

reklame« Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA JP 
 »MEDITERAN REKLAME« BUDVA 

 
25. 

Prešlo se na razmatranje dvadesetpete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
imenovanje direktora JP “Vodovod i kanalizacija” Budva. 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP “Vodovod i 
kanalizacija” Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA  
JP “VODOVOD I KANALIZACIJA” BUDVA 

 
26. 

  Prešlo se na razmatranje dvadesetšeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu Poreske 
uprave – Područna jedinica Budva za 2009. godinu. 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je rukovodilac  Poreske uprave – Područna jedinica Budva g-din 
Željko Marković. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić i Đorđije Pribilović,  a 
od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

29. 
  Prešlo se na razmatranje dvadesetdevete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Programa 
privremenog korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi 
za 2010. godinu. 

 
 Predlagač ovog akata je Predsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za planiranje i uređenje prostora.  
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je predlog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima.  

 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić i Đorđije Pribilović.   

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Programa privremenog korišćenja neizgrađenog 
građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI PROGRAMA PRIVREMENOG KORIŠĆENJA NEIZGRAĐENOG 
GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA I IZGRAĐENOG ZEMLJIŠTA U OPŠTOJ UPOTREBI ZA 2010. 

GODINU 
 
 
 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 12. sjednicu SO 
Budva u 15,55  časova.      
                                             
 
 
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                        Krsto Ljubanović   
                                                                                                                
 
                                                                                                                       
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                                          Lidija Zirojević 
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